
Årsmøde Jægerråd Hedensted 2018 

17-1-2018 Bråskovgård. 

Deltager: 

Søren Vanting formand. Torben Schulz Jensen kreds formand. 

Jørn Nielsen Bråskovgård. Claus Korning jagtforening. Tommy Christensen Glud/skjold. Hans Markussen 

Klakring. Thomas Markussen Klakring. Jørgen Simonsen Klakring. Jens Neve Hvirring-Hornborg. Lars 

Germansen Hvirring-Hornborg. Sten Pold Hvirring-Hornborg. Nicolai Dammand Hvirring-Hornborg. Tom 

Hansen Tørring. Fleming Jacobsen Urlev/Stenderup. John Ravn Urlev/Stenderup. Peter Pedersen 

Urlev/Stenderup. 

Velkomst ved Søren. 

 

1. Valg af dirigent:  

Jens Neve 

 

2. Beretning for Jægerrådets virke: 

Søren holdt en kort men god beretning da aktiviteten ikke er så stor endnu, men der har været 

aktivitet inden for følgende, Mårhunde, Jægerrådsskydning, Oliefugle som følge af grundstødningen 

nord for Fyn, rågeregulering samt natura 2000.  

Efter flugt af en velkomst til Bråskovgård jagtforening. 

Beretningen blev godkendt. 

 

Søren beretter for Henrik (Grøntråd) at der ikke har været nogen møder. 

 

Hvis vi vil koordinere en fælles rågeregulering i kommunen er det nødvendigt, at inddrage vores grønt 

råds repræsentant for at stille forslag i grønt råd. Claus fra Korning jagtforening har indledt drøftelser 

med kommunen, men der er pt. ingen ændringer på vej med mindre det går gennem jægerråd og 

dermed videre til grønt råd. 

 

Valg af formand: 

Er ikke aktuelt da formanden vælges for en 4 årig periode. 

 

3. Orientering om bestyrelsens sammensætning: 

Alle jagtforeninger i kommunen har en plads i bestyrelsen, nogle har dog valgt at have 2 med hvilket er 

okay, og at Jørn fra Bråskovgård jagtforening vil fremover blive inviteret. (Positivt at flere og flere 

foreninger bliver repræsenteret). 

Der blev spurgt til referater fra møderne, og der vil fremover gives plads til dem på kreds 3 siden, og 

Bråskovgård vil være behjælpelige med at de lægges op. 

 

4. Indstilling af indtil to kandidater til hovedbestyrelsen og suppleanter for disse (kun i valgår): 

Da Jens Bjørn ikke gen opstiller, blev det aktuelt i år, opstillet for kreds 3 blev. 

Torben Schulz Jensen. 



 

 

 

5. Indstilling af delegerede til repræsentantskabsmødet: 

Jens Neve. 

John Ravn. 

Lars Germansen. 

Med mulighed for at fylde de resterende pladser. (Senes 3 uger før årsmødet i kreds 3) 

 

 

6. Indkomne forslag: 

Mårhundegruppen beder om 200 kr. pr. forening pr. År 

(Torben informerer om der er mulighed for at søge i kredsen.) 

Søren skriver til samtlige jagtforeninger i kommunen om der er opbakning. 

Hvis der er opbakning til dette vil der blive oprettet en bank konto til det. 

 

7. Eventuelt: 

Tommy mener at Mårhundegruppen er for indelukket, hvilket han så absolut ikke fik medhold i. 

 

John Ravn, informerer om bekæmpelsen af Mårhundene, i 2017 blev det til 98 stk. i Hedensted 

kommune. 

John og Peder har 4-6 steder i nærmeste fremtid hvor de skal ud og fortælle om hvordan det kan 

gøres, og give hjælp til opstart, ligeledes har de planer og en informations/oplærings dag på Jensgård i 

2018 

John nævnte reglerne omkring regulering af mårhunde. (Og der er mange muligheder) 

 

Torben, informerer om kommende struktur ændringer i Jægerforbundet.  

 

Årsmødet indstiller til kommende eventuelle struktur ændringer. 

 

Vi er åbne for forslag og vil tage stilling, når de foreligger til repræsentantskabsmøde. 

Vedtægtsudvalget arbejde bliver spændende at følge, fordi vi anerkender at jægerråd med grønt råds 

repræsentant og kredse skal finde sin plads i organisationen med dertilhørende støtte fra medlemmer 

og sekretariat. Forslag om et forretningsudvalg mellem Hovedbestyrelsen for at arbejde mere 

målrettet for at alle jægere kan finde det nødvendigt at være medlem af DJ. 

 

 

 

Referent.  Peter Pedersen. 


